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Προς : τον Πρόεδρο της Βουλής των Ελλήνων, Πρόεδρο της Επιτροπής Δημοσίων Επιχειρήσεων, 
Τραπεζών, Οργανισμών Κοινής Ωφελείας και Φορέων Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Κωνσταντίνο Α. Τασούλα 

 Κοιν. : Τα Μέλη της Επιτροπής Δημοσίων Επιχειρήσεων, Τραπεζών, Οργανισμών Κοινής 
Ωφελείας και Φορέων Κοινωνικής Ασφάλισης. 

Το μέγεθος της χθεσινής σιδηροδρομικής τραγωδίας επιβάλλει ενεργοποίηση όλων των 
θεσμών για την αντιμετώπιση των ζητημάτων, με ιδιαίτερη εγρήγορση αλλά και σύνεση. Ο 
καθένας, ανάλογα με τις αρμοδιότητές του, οφείλει να επιτελέσει το χρέος του.  

Επειδή η Επιτροπή μας με βάση τη διάταξη της παρ. 5β του άρθρου 49Α του Κανονισμού 
της Βουλής «διατυπώνει τη γνώμη της για … τη διαχείριση των … Οργανισμών … και υποδεικνύει 
στους εποπτεύοντες Υπουργούς τα μέτρα, πράξεις και πρακτική, που αυτή κρίνει κατάλληλα και 
επωφελή για το δημόσιο συμφέρον». 

Επειδή με το πολύνεκρο σιδηροδρομικό δυστύχημα στα Τέμπη αποδεικνύονται άμεσα 
βαθύτατα πλήγματα σε βάρος του δημοσίου συμφέροντος. 

Επειδή όλα τα τελευταία χρόνια υπήρξαν σήματα κινδύνου από πολλές πλευρές και για τις 
διάφορες πτυχές της εντελώς προβληματικής κατάστασης των σιδηροδρομικών συγκοινωνιών στη 
χώρα μας.  

Στην παρούσα φάση θεωρούμε ότι επιβάλλεται να συγκληθεί άμεση συνεδρίαση της 
Επιτροπής μας, μέχρι την Τετάρτη 8 Μαρτίου, για την αντιμετώπιση των θεμάτων, παρουσία του 
Προέδρου και Διευθύνοντος Σύμβουλος της ΟΣΕ ΑΕ και του αρμοδίου εποπτεύοντος Υπουργού 
Υποδομών και Μεταφορών. 

Στη συγκεκριμένη συνεδρίαση θα πρέπει, για το ουσιαστικό περιεχόμενο της διαδικασίας, 
να προσκληθούν και η Πρόεδρος της Ρυθμιστικής Αρχής Σιδηροδρόμων, αλλά και εκπρόσωποι του 
Σωματείου Μηχανοδηγών του ΟΣΕ, της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Σιδηροδρομικών και της 
Πανελλήνιας Ένωσης Σταθμαρχών ΟΣΕ. 

Είναι θεμελιώδες για την προστασία του δημοσίου συμφέροντος τα ζητήματα της 
ασφάλειας των σιδηροδρομικών μεταφορών να εκτεθούν τεκμηριωμένα από τους καθ’ ύλη 
αρμόδιους άμεσα στην Επιτροπή μας, ώστε αυτή να σχηματίσει άποψη προκειμένου να προτείνει 
στη συνέχεια και συγκεκριμένα μέτρα.  

Η υποχρέωση της Επιτροπής μας δεν επιβάλλεται για να υπάρξει συζήτηση  “εν θερμώ” 
αλλά γιατί κάθε αναβολή ή παρέλκυση θα σηματοδοτεί απαράδεκτη περιφρόνηση του κοινού 
αισθήματος αλλά και – εντελώς προκλητική πια – έμπρακτη άρνηση αντιμετώπισης των βαριά 
κρίσιμων προβλημάτων. 
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